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Referat fra årsmøtet 2024 i Vangsjøen Vel 
 
Årsmøtet ble avholdt Skjærtorsdag 28. mars 2024, kl. 16.00, i peisestua på Vangsjøen fjellstue.  
Vellets medlemmer møttes i peisestua på fjellstua til årsmøtesaker, kaffe, boller og en god prat! 
Det var 28 fremmøtte på årsmøtet. 
Vangsjøen Vels leder, Rolf Jørn Karlsen, ønsket velkommen og gav ordet til møteleder. 
 

1. Valg av møteleder og referent 
Svein Taksdal ble valgt som møteleder og Cai Birger Nesset som referent. 

 
2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagorden ble godkjent av årsmøtet. 
 

3. Årsberetning for 2023 
Rolf Jørn Karlsen gjennomgikk hovedpunktene i årsberetningen. Disse var: 

• Familiedag 12. august 2023 

• Dugnad 7. oktober 2023 

• Stier og skilt  

• Samarbeid med Mellad’n Turløyper (MT)  

• Bålplassen 

• Hjertestarter ved fjellkaféen 

• Samarbeid mellom hytteforeninger og Øystre Slidre kommune  

• Vangsjøen Vels hjemmeside og Facebook-side  

• Regnskap og medlemsliste  
 

 Årsberetningen ble godkjent av årsmøtet.  
 

4. Revidert regnskap 2023 
Cai Birger Nesset gjennomgikk regnskapet for 2023, som var revidert og godkjent av vellets 
revisor Tor Løken.  

 
Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 

 
5. Budsjett 2024 

Cai Birger Nesset orienterte om styrets budsjettforslag.  
 
Den budsjetterte inntekt forutsetter 115 betalende medlemmer. Det budsjetteres med et 
underskudd på kr 9 600. Det budsjetterte underskuddet vil muliggjøre aktiviteter og tiltak i 
tråd med vellets formål. Vellet har en kapital pr 31.12.2023 på kr 65 750,33. 
 

 Budsjettet ble godkjent av årsmøtet. 
 

6. Valg 
Følgende forslag fra valgkomiteen i Vangsjøen Vel forelå til årsmøtet 2024: 
  
Leder:  Rolf Jørn Karlsen 1 år (ikke på valg) 
Kasserer: Knut Håvard Nordstad 2 år (ny) 
Sekretær: Svein Taksdal  1 år (ikke på valg) 
Styremedlem Grete Marie Rogne 2 år (gjenvalg) 
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Revisor: Cai Birger Nesset, 1 år (ny)   
  
Styrets forslag til ny valgkomite: 
Leder:  Oddrun Rud  1 år (gjenvalg) 
  Frøydis Langslet 1 år (gjenvalg) 
  Gunder Skiaker  1 år (gjenvalg) 

 
Årsmøtet vedtok innstillingene til nytt styre, revisor og valgkomite. 

 
7. Orientering fra Mellad´n turløyper 

Vangsjøen Vel sin representant i Mellad´n turløyper, Svein Taksdal, orienterte: 

• Tredje sesong med egen løypemaskin som fungerer veldig fint.  

• Flotte løyper – mye skryt fra brukere 

• Første løype ble kjørt 9. desember  
Per 20.3 er det kjørt 36 turer (hver tur: 8-9 timer og ca. 100 liter diesel) 

• Mange utbedringer i løypenettet 

• Takk til velforeningene for dugnader 

• Akkurat innenfor budsjett 
Det er håp om å nedbetale litt på lånet 
 

Det ble spilt inn om løypelaget kan vurdere å trykke opp laminerte løypekart og at disse 
kunne selges f.eks. fra fjellkafeen. 

 
8. Innkomne forslag 

Det var ikke innkommet forslag til behandling på årsmøtet. 
 
 

Orientering fra styret om aktuelle saker 
• Stier, løyperydding, klopper, etc.  

Det ble nevnt at det fortsatt er ønskelig å legge ut klopper på enkelte steder.  

• Nytt kart med turstier i området 

• Kart med gamle lokalnavn i vårt område  

• Familiedag til sommeren; 10.august 2024 
Anders Lundberg kommer og vil dele sine store kunnskaper om fjellplanter - innenfor 
og utenfor stølsvollene! 

• Dugnader  

• Cai Birger Nesset (kasserer) ble takket for innsatsen når han nå går ut av styret. 
 


